

Certificate of Quality Management System

Certificate No.: 61402QR6

Certified that

ACTEGA Foshan Co., Ltd.

No.22 Xingye Road, Beijiao Industrial Park, Beijiao Town, Shunde District, Foshan City, Guangdong Province
Unified Social Credit Code: 91440606617471785D

Has established a Quality Management System which is in Accordance with the Requirements of the Standard:

GB/T 19001-2016/ISO 9001:2015

SCOPE OF CERTIFICATION

Development, Production, Sales and Services of Can Coating, Coil Coating (excluding Products within the Scope of License) and Water Based Coating for Printing (Water Based Polishing Oil)

> Expiry of Certificate for Last Cycle: June 19, 2021 Validity of Certification: July 13, 2021 To: June 19, 2024 Date of Replacement of this Certificate: July 28, 2022

(The effectiveness of this Certificate shall be validated by periodic surveillance audit of EWC for maintenance. Conditions on effectiveness of certificate see http://www.ewqcc.org and of Certification and Accreditation Administration of People's Republic of China http://www.cnca.gov.cn

Expiry of This Certificate is June, 2023)
Serial No.: YM087677

EWC:











质量管理体系认证证书

证书号: 61402QR6 兹证明

阿塔卡化工(佛山)有限公司

广东省佛山市顺德区北滘镇北滘工业园兴业路 22 号 统一社会信用代码: 91440606617471785D

建立的质量管理体系符合标准: GB/T 19001-2016/ISO 9001:2015

认证范围

印铁涂料、卷材涂料(许可证范围产品除外)、 印刷用水性涂料(水性光油)的开发、生产、销售和服务

> 上周期证书截止日期: 2021年6月19日 认证有效期: 2021年7月13日至2024年6月19日

> > 换发日期: 2022年7月28日

(证书的有效性需经 EWC 通过定期的监督审核确认保持;证书有效性信息请登录: http://www.ewqcc.org; 和国家认证认可监督管理委员会官方网站: http://www.cnca.gov.cn 进行查询; 本证书有效期至 2023 年 6 月) 序列号: YM087674 给清

EWC 授权人:





